
 Näringslivsrådet 2020-11-17 

 

Närvarande:, Magnus Weberg Johan Tykesson, Carina Jönsson, Cia Wahlgren, Håkan Fröjd, Petra 
Gustavsson, Rickard Wollberg NBI, Jörgen Bengtsson LRF och Kamilla Danielsson. 

 

Ej närvarande:, Fredric Piper, Linnea Elamzon och Håkan Amilon (digitala länken har inte gått ut till 
honom) 

 

 

1. Kommunens information 
Elin Brudin drog information om översiktsplanen. Sista datum för att komma med 
kommentarer är 30 september och nu arbetar man igenom alla kommentarer. 
Det går bra att komma med synpunkter ändå. Maila gärna elin.brudin@sjobo.se  
www.sjobo.se/op2040 
Ni hittar PDF-filen här. Lite maffigare än populärversionen. 
https://www.sjobo.se/download/18.52cd4eca171b3d90f7b8feed/1589792397947/ÖP2040_
1.pdf 
Magnus; Inga coronasmittade på några boende. Bibliotek, biograf och bad är stängt 
åtminstone fram till jul. Angående skyddsutrustning så har vi bra lager. 
Skåneexpressen 5 och 8 kommer att bli superbussar. Detta kräver lite nya investeringar. 
Skånetrafiken drar ner på busstider vilket ökar trycket och trängseln. Kommunen har 
samtalet med Skånetrafiken. 
Bränneriet som planeras för bostäder är detaljplanen klar. Sjöbo väst kommer också att 
släppa några tomter. 
Carina, Kvinnet; haft digitala möte och utbildningar. Fler nya medlemmar vilket är positivt. 
Framåt är det digitala möte med bland annat ”härskarteknik” på ämnet. 
Petra; mäklarbranschen har fullt upp och mötena tar mer tid eftersom visningarna begränsas 
av rekommendationer. Affärerna går snabbt. Priserna i Sjöbo har ökat mest i hela Skåne. 
Håkan; Pratar utifrån företagarna. Pandemin ställer till det för många branscher. 
Kortidspermitteringen är inte helt lätt att få ta del av. 
Arbetsrätten har skjutits lite på tiden. Toijerutredningen innefattade en hel del. 
Tips till kommunen – en ny variant på PK till jul. 
Johan; Förra mötet har gett frukt. En matchning har gjorts mellan LRF och 
arbetsmarknadsenheten. En ny grisskötarutbildning startas i Sjöbo! Härligt jobbat! 
LRF trädgård kommer att fortsätta med utländsk arbetskraft. 
Lamm är framtiden. 
Sjöbo har lägst antal arbetande hemma. 
18-24 har dock svårt att få jobb. Likadant gäller de som är långtidssjukskrivna. 
Jörgen; skriande behov av arbetskraft till mjölkbönder. Bra prognoser för lantbrukare. God 
framtidstro. Det finns en god investeringsvilja. 
Rickard; det finns fortfarande en attraktion efter bostäder. Det går fortfarande bra och 
kommuner investerar i skolor och förskolor. Privata företag investerar inte så mycket i nya 
lokaler. Låg arbetslöshet i byggbranschen. 
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Cia; Julborden börjar ställas in vilket oroar. Näthandeln ökar och de små butikerna i centrum 
har det tufft. Ska de stänga eller ha öppet? Önskan om att få stänga med ersättning finns. 
 

2. Corona; alla kämpar på men restaurangbranschen har det väldigt tufft. 
3. Nya medlemmar; Håkan Amilon och Eriksgården (?) 
4. Övrigt; Fixarstödet från Sparbanken är positivt. Där kan man söka medel för att kunna 

genomföra olika aktiviteter trots Corona. Typ digitala hjälpmedel. Eller lyktor till en 
kvällsvandring. Det behövs mer samarbete mellan olika aktörer. Stipendieutdelningen 
kommer att ske en och en men filmas och läggas ut. 

5. Nästa möte; Cia skickar ut ett nytt datum. Trots tidigare beslut om två möte per år så 
behöver vi ha lite mer frekventa möte (digitala) under den corona-perioden. 

 

 

Vid datorn 

 

Kamilla Danielsson  


